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REFERAT 

fra møde i Studienævn for Dansk d. 14. februar 2019 
 
 
Emne:    Studienævnsmøde 
Dato og tidspunkt:  torsdag den 14. februar 2019 kl. 10.30 – 12.00 
Sted:    Mødelokale Lysningen, stuen 
 
Deltagere:  Bjarne le Fevre Jakobsen, (BFJ) 

Thomas Wiben Jensen (TWJ) 
Jon Helt Haarder (JHH) 
Mike Veilgård Petersen (MVP) 
Christina Tøndering CT) 
Maria Ebbekær Hedemann (MEH) 
Magnus Clement Monrad-Alexandersen (MCMA) 
Diana Brunholm (DB) 
Karen Fog Rasmussen (KFR) 
Emil Bisp Pedersen (EMP) 
 
 

Afbud:   Anita Nell Albertsen, (ANA) 
  
    
 
Referent:  Diana Brunholm (DB) 
 
 
 

 
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

2) Godkendelse af referater 
Godkendt. 
 

3) Meddelelser 
a) Studienævnsformanden 

- Der har været afholdt Valg undervejs (Tilvalg og Kandiatmesse) med Bjarne, 
Christina og Stine som ambassadører. Dansk standen fik 107 besøgende, SAS 
fik 32 besøgende og Skrivekunst fik 36 besøgende. 
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- Den 23/2 afholdes der Åbent Hus. 
- Der har været afholdt møde i fagkollegiet for Dansk, med bl.a. oplæg fra Huma-

nioras Studievejledning. Der var en debat om indførelse af mødepligt. Man lan-
dede på en mellemløsning, hvor underviserne uofficielt holder mandtal over en 
periode, og det vil herefter blive taget op til genovervejelse. 

- I 2018 afholdte man en danskfaglig dag for gymnasierne, det er blevet besluttet 
at man igen i 2020 skal afholde danskfaglig dag, der er nedsat en arbejdsgruppe 
hertil. 

- Datoen for det første møde i aftagerpanelet er blevet fastsat til den 10/4. På marts 
mødet for studienævnet skal dagsorden for mødet fastlægges. 
 

b) De studerende 
Ingen bemærkninger 
 

c) Andre 
- JHH: Vil i efteråret udbyde en temadag om ”Ghettoens litteraturer” sammen 

med Bodil Ravn. 
- TWJ: I forbindelse med fagkollegiemødet blev der nedsat en arbejdsgruppe ved-

rørende evalueringer. Arbejdsgruppen består af Anita Bech Albertsen, Elisabeth 
M. Andersen og Anita Wohlmann. Det første de vil tage fat i, er evalueringsske-
maerne. 

 
4) Merit og dispensationssager 

Se lukket referat 
 
5) Sager til behandling af kvalitetspolitikken 

a) Evaluering 
- Ingen bemærkninger til de modtagne evalueringer 
 

6) Andre sager til behandling 
a) Studienævnets annuum 

- BFJ: Annuum er næsten det samme som sidste år, vi har også bedt om at der 
gives 1200 kr. til hvert af tilvalgene. Vi afventer stadig et udspecificeret regn-
skab for 2017 fra Klaus Thomsen, så vi kan se hvor meget underskud de for-
skellige tilvalg tegner sig for. 
 

b) Faglighed i forbindelse med studiestart 
- BFJ: I forbindelse med fagkollegiemødet holdt Rune Lauridsen fra Humanio-

ras studievejledning et oplæg, og kunne bl.a. fortælle at de oplever flere stude-
rende, der efterlyser mere faglighed i studiestarten, f.eks. i stil med Religion og 
Filosofis studiestart. 

- MVP: Det kunne være en ide hvis vi kan få noget fagligt ind den første intro-
dag, f.eks. et kursus om kommatering om nutids r. 

- TWJ: Det kræver at underviserne kommer på banen, og kommer med små ap-
petitvækkere og laver små opgaver til de studerende. Hvis man kan skære in-
troforløbet så det faglige og sociale fylder 50/50, da de sociale er med til at ry-
ste de studerende sammen. 
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7) Eventuelt 
- Ingen bemærkninger. 
 
 

Bjarne le Fevre Jakobsen    Diana Brunholm 
Studienævnsformand    Referent 
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